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Beslutningsprotokollat 
 
Bestyrelsesmøde torsdag d. 26.8.2021 
Brøndby Gymnasium 
Kl. 8.00-9.30 
 
Bestyrelsen:  Lars Rasmussen  Pia Sadolin (rektor) 
 Søren Henriksen (afbud)  Pernille Hviid Swiatek (lærerepr.)  
 Martin Zachariasen (afbud)   
 Uffe K. Jensen  Nanna Odgaard (elevrådsforperson) 
 Stinna Mortensen  Protokollør: Sanne Midtgaard 
 Pernille Marott (afbud) 
 Steen Lennart Jensen 
  

Dagsorden Indstilling Beslutninger 

1. Velkomst og godkendelse af 
mødeprotokol 

Godkendes Godkendt 
 

2. Godkendelse af protokollat Godkendes Godkendt 

3. Meddelelser v/formand og 
rektor herunder skolestart, 
elevtal (28 hf, 60 stx) og 
personaleforhold. Samt briefing 
om bestyrelsens overvejelser 
vedr. sammensætning og 
honorar. 

Til 
efterretning 

Meddelelser ved formand: 
- Bestyrelsen har afholdt et møde 

uden repræsentation af ledelsen, 
lærer- og elevrepræsentant, hvor de 
har drøftet bestyrelsens 
sammensætning, formål samt 
bestyrelseshonorar.  

o Der var ikke flertal for at 
indføre et 
bestyrelseshonorar.  

o Det blev besluttet, at man vil 
arbejde videre med en 
kompetencemapping af 
bestyrelsen.  

o Der arrangeres endnu et 
møde uden deltagelse af 
ledelsen, lærer- og 
elevrepræsentant.  

o Herefter planlægges et møde 
med alle lærerne om 
bestyrelsens rolle. Dette skal 
tænkes ind i gymnasiets 
generelle gennemgang af 
organisations-strukturen.  

 
Meddelelser ved rektor: 

- Der er nu 27 HF-elever og 63 STX-
elever på 1. årgang.  
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SIDE 2 

- Dermed er der samlet set 4 elever 
mindre, end der er budgetteret med, 
og der er på nuværende tidspunkt 
ikke belæg for at revidere budgettet. 
Tallene for den samlede lønsum pr. 
31. august vil dog fortsat kunne føre 
til en revidering af budgettet.  

- Det er hele dette skoleår et vigtigt 
fokusområde at skaffe flere STX-
elever til skolestart 2022. Vi har 
sommeren 2022 en meget stor STX-
årgang, der dimitterer, som gerne 
skal erstattes af en lige så stor ny 
STX-årgang. 

- Vi har blandt andet som følge af 
barsel og pædagogikum ansat en del 
nye lærere i dette skoleår. To af 
vores lærere er i efteråret udlånt til 
Datalogisk Institut. Vi har to lærere, 
der er i pædagogikum og flere 
lærere, der er i gang med 
efteruddannelses-forløb. 

- Vi har ansat en ny pedel og som følge 
heraf er vores frokostordning blevet 
revideret. 

- Nye tiltag: Kampagne om tobaksfrit 
gymnasiemiljø, Skolearrangement 
om digital dannelse, fokus på 
bæredygtighed og fortsat arbejde i 
vores udvalg omkring gymnasiets 
indre og ydre rammer. 

 

4. UVMs kommentarer til 
Årsrapport 2020 (bilag) 

Til 
efterretning 

Taget til efterretning. 

5. Månedsrealisering juni og juli 
(bilag følger) 

Godkendes Bestyrelsen godkendte månedsrealiseringen.  

6. Skoleårets indsatsområder. 
Evaluering af 2021-21, 
Godkendelse af 
opfølgningsplan og 
indsatsområder for skoleåret 
2021-22 (bilag) 

Godkendes Bestyrelsen godkendte skoleårets 
indsatsområder, evalueringen af 2020-21 og 
opfølgningsplanen. 
 

8. Næste mødedato, 28.10.21 
og evt. 

Godkendes Godkendt 

 
Protokollat ved Sanne Midtgaard d. 26.8.2021 
 
 


